
                                              P r o t o k ó ł  Nr IX/07

z sesji Rady Gminy Kotlin  odbytej w dniu 19 lipca 2007r. w Urzędzie Gminy
w Kotlinie w godz. od 900 do 1040.

  I.  Otwarcie.
              Otwarcia  IX sesji Rady Gminy Kotlin o godz. 900 dokonał Przewodniczący
Rady Czesław Moch witając przybyłych  i informując, że na ustawowy  skład 15
radnych obecnych jest  12, wobec czego Rada zdolna jest do podejmowania
prawomocnych uchwał.
Radni nieobecni i usprawiedliwieni to: radny Krzysztof Szyszka i radny Radosław
Wałkiewicz. Radny Dariusz Józefiak przybył na sesję o godz. 930 usprawiedliwiając
wcześniej swoje spóźnienie. Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu.
W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy, Sekretarz Gminy, zaproszony Dyrektor
Powiatowego Urzędu Pracy w Jarocinie, sołtysi oraz redaktorzy: Gazety Jarocińskiej i
Życia Jarocina. Lista obecności sołtysów stanowi załącznik do protokołu.
Nie przybył na sesję zaproszony kierownik Rewiru Dzielnicowych w Kotlinie.

 II.  Przedstawienie porządku obrad.
                      Przewodniczący Rady zaproponował zmianę porządku obrad polegającą na
       zmianie kolejności punktów porządku obrad i tak pkt 7 "Ocena realizacji prowadzonych
       inwestycji" jako pkt 8, a pkt 8 " Stan bezrobocia w powiecie i gminie oraz
       podejmowanie działań w celu jego ograniczenia" jako pkt 7.

               Porządek obrad przedstawiony przez Przewodniczącego Rady:
1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od

VIII sesji.
6. Sprawozdanie z działalności Wójta  w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania

uchwał Rady.
7. Stan bezrobocia w powiecie i gminie oraz podejmowanie działań w celu jego

ograniczenia.
8. Ocena realizacji prowadzonych inwestycji.
9. Rozpatrzenie projektów uchwał:

- w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na
ławników,

- zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2007 rok.
10. Wolne głosy i wnioski.
11. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej

         sesji.
12. Zamknięcie obrad.
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie 12 głosami  "za".

ad.3  Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy.
               Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  Józef Szymendera poinformował Radę,
że  Komisja Rewizyjna oceniła pozytywnie protokół z VIII sesji, wnosząc o jego
przyjęcie.
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Protokół przyjęty został  jednogłośnie 12 głosami "za".

ad.4  Interpelacje i zapytania radnych.
              Żaden z radnych nie zabrał głosu w tym punkcie obrad.

ad.5  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od
         VIII sesji.

               Przewodniczący poinformował, że oprócz stałych czynności należących do
Przewodniczącego Rady brał udział w uroczystości zakończenia roku szkolnego  w
Gimnazjum i w Szkole Podstawowej w Kotlinie.
Uczestniczył także w uroczystości  z okazji Dnia Strażaka, połączonej z poświęceniem
sztandaru i nowej motopompy  OSP w Kotlinie.
Uczestniczył w finałowych rozgrywkach - turnieju piłki nożnej o puchar Wójta Gminy.
Poza tym  brał udział w przygotowaniu materiałów na dzisiejszą sesję i posiedzenia
komisji Rady.
Informację złożoną przez Przewodniczącego przyjęto bez uwag.

ad.6  Sprawozdanie z działalności Wójta  w okresie międzysesyjnym  oraz z wykonania
         uchwał Rady.

              Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady i wydanych zarządzeniach  przez Wójta
stanowi załącznik do protokołu.
Wójt poinformował, że z ważniejszych wydarzeń jakie miały miejsce w okresie
międzysesyjnym,  to m.innymi:

- podpisanie umowy z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska  i
Gospodarki Wodnej w Poznaniu na pożyczkę z przeznaczeniem na budowę
kanalizacji na ul. Buchalińskiej. Umowa opiewa na kwotę 285 tys. zł.

- spotkanie jakie odbyło się w Pleszewie dotyczące budowy zbiornika "Lutynia".
W spotkaniu udział wzięli: Starosta Pleszewski, Wójt Gminy: Dobrzyca i Kotlin
oraz przedstawiciel Wojewódzkiego Zarządu Melioracji w Ostrowie Wlkp. Na
spotkaniu tym prowadzono rozmowy nt. finansowania przez gminy prac
przygotowawczych: dokumentacji technicznej i wstępnych spraw
dokumentacyjnych, co może doprowadzić do tego, że uda się przyspieszyć
budowę zbiornika - mówił Wójt.
Wójt poinformował o piśmie jakie wpłynęło  do Urzędu Gminy z
Wojewódzkiego Zarządu Melioracji w Ostrowie Wlkp. w którym określono
realizację zbiornika na lata 2010 - 2013.
Zbiornik ten miałby ok. 70 ha i 1.700 tys. m3 wody.

- zapoznanie się z koncepcją rozbudowy oczyszczalni ścieków w Wyszkach,
przedstawioną  przez firmę, która wygrała przetarg na rozbudowę oczyszczalni,

- odbiór drogi Wilcza - Magnuszewice i ul. Południowej,
- podpisanie umowy z Przedsiębiorstwem Robót Drogowych w Jarocinie  na

budowę drogi Kotlin - Twardów i ul. Polnej.
Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag.

ad.7  Stan bezrobocia w powiecie i gminie oraz podejmowanie działań w celu jego
         ograniczenia.

               Informację o stanie bezrobocia w gminie Kotlin, przeciwdziałaniu skutkom
bezrobocia podejmowanemu przez Powiatowy Urząd Pracy w Jarocinie  oraz
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informację o realizacji projektów finansowanych z Europejskiego Funduszu
Społecznego przedstawił dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Jarocinie - Grzegorz
Fengler.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.
Dyskusja:
Sołtys Maria Łuczak pytała - kiedy będą środki na staże , których obecnie brak?
Dyrektor odpowiedział, iż przewiduje, że środki będą po okresie wakacyjnym to jest we
wrześniu.
Przewodniczący Moch pytał - czy dotacja jaką otrzymują rozpoczynający działalność
gospodarczą po roku czasu jest umarzana?
Dyrektor odpowiedział, że po roku czasu przedsiębiorca dostarcza do PUP
zaświadczenie, że działalność trwa i wtedy umowa z PUP wygasa.
Ogłoszenie 10 minutowej przerwy w obradach.

 ad.8 Ocena realizacji prowadzonych inwestycji.
                          Pozytywną opinię o realizacji prowadzonych inwestycji oraz pozytywną
         opinię o projektach uchwał  przedstawili przewodniczący Komisji Planu
         Gospodarczego, Budżetu i Finansów  i  przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty,
         Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Gminy.

Przewodniczący  zaproponowali powołanie w skład zespołu opiniującego kandydatów
na  ławników przewodniczących komisji Rady.
                 Informację o realizacji prowadzonych inwestycji stanowiącą załącznik do
protokołu przedstawił Wójt Gminy.
Wójt poinformował także o planowanej przebudowie ogrzewania w domach
nauczyciela, z przejściem na ogrzewanie gazowe oraz  o remoncie sali gimnastycznej w
Szkole Podstawowej w Kotlinie.
Realizacje prowadzonych inwestycji oceniono pozytywnie.

ad.9  Rozpatrzenie projektów uchwał.
                Rada Gminy rozpatrzyła projekty uchwał w sprawie:
1) powołania zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników.

Uchwała Nr IX/39/2007 podjęta została 13 głosami za.
W skład zespołu powołano radnych:
1) Zdzisława Wodniczaka,
2) Józefa Szymenderę,
3) Stefana Taczałę.

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2007 rok.
Uchwała Nr IX/40/2007 podjęta została 13 głosami "za".

Uchwały stanowią załączniki do protokołu.

 ad.10 Wolne głosy i wnioski.
             Wnioski zgłosili:
Radny Maciej Skowron wnioskując o zamontowanie muld na ul. Słowackiego.
Wniosek radnego Skowrona poparł Przewodniczący Rady Czesław Moch.
Sołtys Mieczysław Stefaniak wnioskował o:

- naprawę drogi w Wyszkach zniszczoną przy budowie kolektora sanitarnego,
- naprawę chodnika w Wyszkach przy drodze Wyszki- Magnuszewice,

uszkodzonego przy wymianie słupów przez Zakład Energetyczny,
- budowę chodnika przy drodze nr 11 w Wyszkach.
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Radny  Szczepan Szymczak wnioskował o:

- hydrant  w Magnuszewicach przy posesji Rebelki,
- zamontowanie  na skrzyżowaniach dróg w Magnuszewicach tabliczek z

numerami domów.

 ad.11 Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na
       poprzedniej sesji.

                Odpowiadając na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Wójt odpowiedział:
-          Zarząd Dróg Publicznych w Jarocinie kosi mechanicznie jedną stronę rowu, przy
            jezdni. Gmina także kosi, z tym że  nie może nadążyć  z koszeniem, przy 3 czy
           4 kosach.

- o przestawienie tablicy  miejscowości Twardów ponownie wystąpiono do
Zarządu Dróg , a także o naprawę drogi na zakręcie w Twardowie i o  usunięcie
piachu z jezdni na drodze Twardów- Wyszki,

- w  miarę możliwości Gmina wykasza drogi na skrzyżowaniach,
- na urządzenie placu zabaw w budżecie Gminy na 2007 rok nie zaplanowano

środków, ale jeżeli jest taka wola Rady, to należy zrobić, z tym, że Wójt
chciałby mieć parafkę na to, że ktoś będzie to w jakiś sposób nadzorował,

- ograniczenie tonażu na drodze Racendów - Parzew zostanie wprowadzone. Wójt
poinformował, że do tablic o które zgłaszano wnioski Gmina dojdzie,
objeżdżając po kolei miejscowości, po czym zleci wykonanie tablic. W
ubiegłym roku Gmina wydała 20 tys. zł na oznakowanie - mówił Wójt. Do
końca br. istnieje obowiązek wymiany tablic z nazwą miejscowości na tablice
zielone z nazwą miejscowości i białe tablice określające teren zabudowany.

            Odpowiadając na wnioski zgłoszone podczas dzisiejszej sesji Wójt
odpowiedział:
- montaż muldy na ul. Słowackiego Gmina zleci razem przy ustawianiu znaków

drogowych i to nie tylko na tej ulicy.
Zdaniem Wójta reorganizacja pracy Policji w Jarocinie wydatnie wspomoże
działania Gminy w zakresie bezpieczeństwa na drogach i Policja szybko zarobi
na samochód na ul. Słowackiego, Kościuszki i innych, gdzie kierowcy jeżdżą
nie bacząc na znaki.

- o naprawę drogi w Wyszkach będzie ponownie wysłane pismo do firmy
"KANBUD",

- o naprawę chodnika w Wyszkach uszkodzonego przy ustawianiu słupów
energetycznych Gmina wystąpi do Zakładu Energetycznego,

- tabliczki informacyjne z numerami domów będą zamontowane w swoim czasie -
zapewniał Wójt.

 ad.12 Zamknięcie obrad.
               Przewodniczący Rady zaprosił wszystkich na organizowaną  przez Gminną
Społeczną Radę Sportu spartakiadę sołectw, która odbędzie się w dniu 21 lipca
2007r. na boisku sportowym przy Szkole Podstawowej w Kotlinie.
               Dziękując wszystkim za przybycie Przewodniczący Rady o godz. 1040

zamknął IX sesję Radę Gminy Kotlin.

Protokółowała: Paterczyk K.                                  Komisja Rewizyjna

 



 


